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Referat fra styremøte i Bydalen vel 25.04.06 hos John i Bydalen allé 10 

  
Til stede: John Jones, Espen Evensen, Wendla Evensen, Synnøve Hellsten, Gøran Karlsen og 

Hanne Utne. 

  

1)      Konstituering 
Leder:     John Jones 

Kasserer:   Gøran Karlsen 

Styremedlem og rodeleder: Synnøve Hellsten 

Styremedlem:   Wendla Evensen 

Sekretær:   Hanne Utne 

Repr. trafikkomitéen:   Espen Evensen  

 

2)      Oppsummering fra årsmøtet 
Neste år satser vi på å starte årsmøtet kl. 19.00 istedenfor 18.00. 

Vi ønsker å mobilisere flere til å møte opp, og til å bli medlemmer av velet. 

  

3)      Trafikk o.l. 
John har hatt møte (25/4?) med kommunen ang. trafikken i Bydalen. Corallic, Eng og Østby 

fra kommunen møtte, men dessverre ingen fra Politiet. 

  

Det er satt opp skilt ved innkjøringene til Bydalen med 30 km og Ingen gjennomkjøring i 

Bydalen. 

  

Velet må komme med ønsker i forbindelse med gatetunsløsning. John og Espen følger opp 

dette. 

  

Det er enighet i styret om at en løsning med soneparkering mellom 8-16 vil være et effektivt 

middel mot fremmedparkering. Guldbergsiden vel har en slik løsning. 

  

4)      Ledningsnettet 
Det er planlagt utskifting av rør i Sissis vei fra Bydalen allé, øvre del av Sportsveien og 

Albert Torps vei til Bydalen allé. Arbeidet skal påbegynnes før sommeren, og vi venter i 

spenning på ferdigstillelsen…  

Det bør legges ut kontaktopplysninger til Oddbjørn Eng, som har ansvar for jobben, på 

Bydalen.no om, sånn at hver enkelt evt. kan ta kontakt med ham om arbeidet. (Jeg legger ut 

opplysningene). 

  

5)      Vårdugnad 
I skrivende stund er vårdugnaden for lengst avholdt med godt oppmøte og nydelig resultat! 

Takk til Wendla for bra gjennomføring!  

  

6)      Eventuelt 
Espen stiller som observatør fra Bydalen vel i lokalsamfunnsutvalget. Han ønsker ikke å være 

med i styret i lokalsamfunnsutvalget. 
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Synnøve ordner med oppslagstavle for velet til diverse informasjon. Hun skal også se på 

forslag til ”vervemateriell” for å kapre nye medlemmer. (Jeg ser hva som finnes blant gamle 

papirer, og gir det til Synnøve). 

  

Grillfestkomiteen satser på fest første lørdag etter skolestart, dvs. 19. august. 

  

Neste møte: tirsdag 23. mai kl. 20.00 hos Espen og Wendla i Sportsveien 20. 
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